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MEMORIE VAN TOELICHTING 

Zitting van 24 november 2020 

 

OPENBARE ZITTING 

1. Tijdelijke politieverordening van de burgemeester inzake de organisatie van de 

gemeenteraadszittingen en de OCMW-raadszittingen tijdens de federale fase inzake de 

Coronacrisis COVID19 (social distancing) - bekrachtiging. 

De burgemeester heeft op 12 november 2020 een tijdelijke politieverordening getroffen op grond van 

artikel 134 § 1 en artikel 135 § 2 van de Nieuwe Gemeentewet. 

 

De gemeenteraadszittingen en de OCMW-raadszittingen zullen achter gesloten deuren plaatsvinden, 

dit gedurende de volledige periode van de federale fase tijdens deze Coronacrisis. 

 

Het publiek zal de raadszittingen wel kunnen volgen via audio-visuele live-stream. 

 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om deze tijdelijke politieverordening te bekrachtigen. 

 

Momenteel worden de maatregelen inzake Covid op federaal vlak geregeld via het Ministerieel Besluit 

van 1 november 2020, houdende wijziging van het ministerieel besluit van 28 oktober 2020 houdende 

dringende maatregelen om de verspreiding van het coronavirus COVID-19 te beperken. 

 

Wat de vergaderingen van lokale bestuursorganen tijdens de coronacrisis betreft zijn er specifieke 

richtlijnen via het Agentschap Binnenlands Bestuur. 

 

In West-Vlaanderen heeft de Provinciegouverneur op 29 oktober 2020 nog een aantal aanvullende 

maatregelen getroffen : 

• Verplicht dragen van mondneusmaskers op een aantal bijkomende locaties (publiek 

toegankelijk gebouwen, markten, recyclageparken, ……..) 

• Verboden op kerstmarkten, winterdorpen, outdoor schaatsbanen, huis-aan-huisbezoeken, 

huis-aan-huis-verkopen, leveringen aan huis door niet-professionele leveringsdiensten, ……. 

 

 

2. Tijdelijke politieverordening van de burgemeester - extra maatregelen tegen de 

verspreiding van het Covid-19 virus (Coronavirus) - het verplicht dragen van een mondmasker 

of elk alternatief in stof dat de mond en de neus bedekt op het eiland De Balokken en het 

domein Oosthove, dit tijdens de weekends - bekrachtiging. 

De burgemeester heeft op 12 november 2020 een tijdelijke politieverordening getroffen er vrijwaring 

van de openbare veiligheid en gezondheid in het licht van de Covid-19 pandemie. 

 

Het dragen van een mondmasker of elk alternatief in stof dat de mond en de neus bedekt wordt vanaf 

12 november tijdens de weekends (dus op zaterdagen en zondagen) verplicht op het domein 

Oosthove en op het eiland De Balokken, dit voor eenieder vanaf de leeftijd van 12 jaar. 

 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om deze politieverordening te bekrachtigen. 

 

Dit reglement in aanvulling met alle reeds eerder genomen maatregelen door de federale overheid en 

de gouverneur van de Provincie West-Vlaanderen : 
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Momenteel worden de maatregelen inzake Covid op federaal vlak geregeld via het Ministerieel Besluit 

van 1 november 2020, houdende wijziging van het ministerieel besluit van 28 oktober 2020 houdende 

dringende maatregelen om de verspreiding van het coronavirus COVID-19 te beperken. 

 

Wat de vergaderingen van lokale bestuursorganen tijdens de coronacrisis betreft zijn er specifieke 

richtlijnen via het Agentschap Binnenlands Bestuur. 

 

In West-Vlaanderen heeft de Provinciegouverneur op 29 oktober 2020 nog een aantal aanvullende 

maatregelen getroffen : 

1. Verplicht dragen va mondneusmaskers op een aantal bijkomende locaties (publiek 

toegankelijke gebouwen, markten, recyclageparken, …) 

2. Verboden op kerstmarkten, winterdorpen, outdoor schaatsbanen, huis-aan-huisbezoeken, 

huis-aan-huisverkopen, leveringen aan huis door niet-professionele leveringsdiensten …. 

 

3. Proces-verbaal van de gemeenteraad van 6 oktober 2020 - goedkeuring. 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om het proces-verbaal van de gemeenteraad van 6 oktober 

2020 goed te keuren. 

 

4. Buitengewone Algemene Vergadering van Leiedal dd. 10 december 2020 - bevestiging van 

de aanduiding van de vertegenwoordiger en goedkeuring van de agendapunten. 

Op donderdag 10 december om 17.00 uur wordt de Buitengewone Algemene Vergadering van Leiedal 

georganiseerd via Teams Live Events. 

 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om de volgende beslissingen te nemen : 

1. In beslissing van de gemeenteraad van 26 februari 2019 te bevestigen waarbij de heer Bert 

Verhaeghe, schepen, werd aangeduid als vertegenwoordiger namens het gemeentebestuur 

op de Buitengewone Algemene Vergadering van Leiedal van 10 december 2019. 

2. Goedkeuring te verlenen aan de agendapunten van de Buitengewone Algemene Vergadering 

van Leiedal van 10 december 2019. 

3. De vertegenwoordiger van de gemeente die zal deelnemen aan de Buitengewone Algemene 

Vergadering zijn stemgedrag te laten afstemmen op de beslissing van de gemeenteraad en 

de punten van de agenda van de Buitengewone Algemene Vergadering van 10 december 

2020 goed te keuren. 

 

 

5. Retributies activiteiten Mirom Menen(dienstjaar 2021) - goedkeuring. 

Door de raad van bestuur van Mirom Menen in zitting van 1 oktober 2020 werd het voorstel van 

retributies/contantbelasting van toepassing voor de diensten van MIROM Menen goedgekeurd.   Aan 

de gemeenteraad wordt gevraagd om deze goed te keuren. 

 

De retributies zijn geldig voor één jaar, met ingang van 1 januari 2021. 

 

 

6. Mirom - buitengewone algemene vergadering van 17 december 2020 - bepalen van het 

mandaat van de vertegenwoordiger. 

De buitengewone algemene vergadering van Mirom Menen heeft plaats op donderdag 17 december 

2020 om 18.30 uur in de zetel van de vereniging, Industrielaan 30 te Menen. 

 

De agenda is de volgende : 

1. Te ontwikkelen activiteiten en de te volgen strategie van het boekjaar 2021 (voor goedkeuring) 

2. Begroting 2021 (voor goedkeuring) 
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3. Varia 

 

Aan de gemeenteraad wordt  gevraagd om de op 28 januari 2019 door de gemeenteraad aangeduide 

vertegenwoordiger voor de algemene vergadering te machtigen om deze agendapunten goed te 

keuren. 

 

 

7. Psilon (Intergemeentelijke Vereniging voor Crematoriumbeheer in Zuid-West-Vlaanderen) - 

buitengewone algemene vergadering van dinsdag 15 december 2020 - machtiging van de 

aangeduide vertegenwoordiger om de agendapunten goed te keuren. 

Psilon (Intergemeentelijke Vereniging voor Crematoriumbeheer in Zuid-West-Vlaanderen) organiseert 

op dinsdag 15 december 2020 om 18.00 uur in de aula van crematorium UITZICHT te Kortrijk, de 

buitengewone algemene vergadering met de volgende agenda : 

1. Vaststelling werkprogramma 2021 

2. Vaststelling begroting 2021 

 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om de aangeduide vertegenwoordiger te machtigen om deze 

agendapunten goed te keuren. 

 

 

8. Algemene Vergadering Cipal dv van 10 december 2020 - machtiging van de aangeduide 

vertegenwoordiger om de agendapunten goed te keuren. 

De Algemene Vergadering van Cipal dv heeft plaats op donderdag 10 december 2020 om 16.00 uur.  

De Raad van Bestuur heeft beslist deze vergadering op digitale wijze te laten plaatsvinden via een 

door Cipal ter beschikking gesteld elektronisch communicatiemiddel. 

 

De vergadering heeft de volgende agenda : 

1. Toetreding en aanvaarding van nieuwe deelnemers. 

2. Bespreking en goedkeuring van de begroting voor het boekjaar 2021. 

3. Goedkeuring van het verslag, staande de vergadering. 

 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om de aangeduide vertegenwoordiger te machtigen om deze 

agendapunten goed te keuren. 

 

 

9. WVI - Buitengewone algemene vergadering van woensdag 16 december 2020 - machtiging 

van de aangeduide vertegenwoordiger om de agendapunten goed te keuren. 

De buitengewone algemene vergadering van WVI vindt plaats op woensdag 16 december 2020 om 

18.30 uur.   In functie van de coronamaatregelen wordt deze vergadering digitaal georganiseerd via 

MS Teams. 

 

De agenda is de volgende : 

1. Goedkeuring verslag van de algemene vergadering dd. 03 juni 2020. 

2. Begroting 2021. 

3. Benoeming commissaris voor een periode van 3 jaar en vaststelling jaarbezoldiging. 

4. Mededelingen. 

 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om de aangeduide vertegenwoordiger te machtigen om deze 

agendapunten goed te keuren. 
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10. Kerkbestuur Sint-Medardus – budgetwijziging 1/2020 – akteneming. 

De gemeenteraad wordt in kennis gesteld van de budgetwijziging 1/2020 van het kerkbestuur Sint-

Medardus. 

 

Het budget 2020 blijft na wijziging binnen de grenzen van het meerjarenplan 2020-2025 met een 

gemeentelijke tussenkomst in: 

1. de exploitatie ten bedrage van € 86.322,52 (+ 0,00)    

2. de investeringen ten bedrage van € 85.000,00 (+ 0,00)    

3. de doorgeefleningen ten bedrage van € 0,00  (+ 0,00)    

 

 

11. Kerkbestuur Sint-Medardus – budget 2021 – akteneming. 

De gemeenteraad wordt in kennis gesteld van het budget 2021 van het kerkbestuur Sint-Medardus. 

 

Het budget 2021 past binnen de grenzen van het meerjarenplan 2020-2025 met een gemeentelijke 

tussenkomst in: 

1. de exploitatie ten bedrage van € 88.663,30    

2. de investeringen ten bedrage van € 0,00   

3. de doorgeefleningen ten bedrage van € 0,00   

 

 

12. Kerkbestuur Heilig Hart – budget 2021 – akteneming. 

De gemeenteraad wordt in kennis gesteld van het budget 2021 van het kerkbestuur Heilig Hart. 

 

Het budget 2021 past binnen de grenzen van het meerjarenplan 2020-2025 met een gemeentelijke 

tussenkomst in: 

1. de exploitatie ten bedrage van € 21.600,00    

2. de investeringen ten bedrage van € 70.000,00   

3. de doorgeefleningen ten bedrage van € 0,00   

 

 

13. Kerkbestuur Sint-Jozef – budget 2021 – akteneming. 

De gemeenteraad wordt in kennis gesteld van het budget 2021 van het kerkbestuur Sint-Jozef. 

 

Het budget 2021 past binnen de grenzen van het meerjarenplan 2020-2025 met een gemeentelijke 

tussenkomst in: 

1. de exploitatie ten bedrage van € 33.929,38    

2. de investeringen ten bedrage van € 0,00   

3. de doorgeefleningen ten bedrage van € 0,00   

 

 

14. Kerkbestuur Sint-Dionysius – budget 2021 – akteneming. 

De gemeenteraad wordt in kennis gesteld van het budget 2021 van het kerkbestuur Sint-Dionysius. 

 

Het budget 2021 past binnen de grenzen van het meerjarenplan 2020-2025 met een gemeentelijke 

tussenkomst in: 

1. de exploitatie ten bedrage van € 24.000,00    

2. de investeringen ten bedrage van € 0,00   

3. de doorgeefleningen ten bedrage van € 0,00   

 



 

Gemeenteraad 24 november 2020 Pagina 5 

 

15. Premiereglement 'lokaal en digitaal' - goedkeuring. 

Sinds 2 november 2020 is er een nieuwe lockdown van kracht. Heel wat niet-essentiële handelszaken 

moeten de deuren sluiten.  

 

Alle eet- en drinkgelegenheden zijn reeds verplicht gesloten sedert 19 oktober 2020.  

 

Handelaars mogen wel aan huis leveren of gereserveerde producten doen afhalen. Maar dit betekent 

wel dat ze online bereikbaar moeten zijn: via een website of nog beter via een webshop. Ook 

aanwezigheid op de sociale media-kanalen is van belang.  

 

Daarom wordt aan de gemeenteraad voorgesteld om een premie te voorzien voor de handelszaken 

die heel kort op de bal spelen en investeren in hun online-verkoop.  

 

Het voorstel is om een premie te voorzien van 50% van het factuurbedrag, exclusief BTW met een 

maximum van:  

1. €1.000,00 voor handelszaken die investeren in een nieuwe webshop; 
2. €500,00 voor handelszaken die een nieuwe website lanceren; 
3. €500,00 voor handelszaken die zich laten begeleiden voor hun sociale media-kanalen door 

een professionele dienstverlener.  
Reguliere kosten voor een bestaande website of webshop worden niet aanvaard. 
 
De handelaar maakt de kosten en betaalt de factuur, de stad betaalt nadien deze kosten terug, dit na 
voorlegging van de factuur. De factuur mag een uiterste datum hebben van 31 december 2020.  
 

Budget is nog beschikbaar via het winkelplan en relanceplan lokale economie: ACT-162   6143 0070   

0500-00. 

 

Het college van burgemeester en schepenen heeft reeds zijn principieel akkoord gegeven in zitting 

van 9 november 2020.  

 

Het voorstel van reglement is het volgende :  

 

Gelet op het feit dat sedert maandag 19 oktober 2020 alle eet- en drinkgelegenheden verplicht 
gesloten zijn en dat deze sluiting normaal gezien nog zal duren tot 13 december 2020;  
 
Gelet op het feit dat de overheid via ministerieel besluit van 1 november 2020 een reeks nieuwe 
maatregelen heeft ingevoerd om de verspreiding van het coronavirus tegen te gaan, o.a. dat vanaf 
maandag 2 november 2020 de ondernemingen en verenigingen die ‘niet-essentiële’ goederen 
aanbieden aan consumenten gesloten moeten zijn voor het publiek, normaal gezien nog tot 13 
december 2020.  
 
In het Ministerieel Besluit staan ook een aantal uitzonderingen van winkels die mogen openblijven: het 
gaat voornamelijk om winkels die in hoofdzaak essentiële goederen aanbieden. Verder staan in het 
Ministerieel besluit ook een aantal diensten die als essentieel worden beschouwd, zij mogen ook hun 
diensten blijven aanbieden tijdens deze tweede lock-down.  
 

Gelet op het feit dat winkels en diensten wel hun activiteiten kunnen voortzetten via levering of via een 

systeem op afspraak om vooraf bestelde goederen te laten ophalen; 

 

Gelet op het feit dat de klanten dan wel het aanbod moeten kennen van de handelszaken en dat dit 

betekent dat men online moet aanwezig zijn;  

 

Gelet op het feit dat tijdens deze tweede lockdown de ‘online shift’ nog een stuk harder gaat toeslaan. 

De eindejaarsmaanden november en december betekenen voor veel sectoren een topperiode qua 
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omzet. Dankzij sociale media kunnen deze handelaars in contact blijven met hun klanten.  

Sinds de vorige lockdown is het duidelijk dat sociale media niet alleen online marketingkanalen, maar 

ook online verkoopkanalen (kunnen) zijn; 

 

Gelet op het feit dat de oproep #winkelhier en #kooplokaal luider klinkt dan ooit in tijden waar grote 

ketens en online marketing machines heel actief en zelfs pusherig overkomen;  

 

Het stadsbestuur van Wervik wil de getroffen handelaars helpen om online aanwezig te zijn en keurt 

daarom volgend reglement goed:  

 

 
Artikel 1 : Definities  
 
Voor de toepassing van dit reglement verstaan we onder:  
 
Handelszaak:  
Elke onderneming, dewelke hoofdzakelijk strekt tot de uitoefening van een kleinhandel, die 
rechtstreeks in contact staat met het publiek voor de verkoop van goederen en/of levering van 
diensten. De commerciële onderneming is gevestigd in lokalen toegankelijk voor het publiek. De 
commerciële onderneming is bovendien dagelijks geopend tijdens de gebruikelijke openingsuren, met 
uitzondering van de wekelijkse rustdag. De activiteit moet zichtbaar zijn vanaf de straat.  
 
Handelaar:  
De uitbater-, natuurlijke of rechtspersoon van de handelszaak zoals hiervoor bepaald.  
 
 
Artikel 2 : Doel 
 
De premie ‘’lokaal en digitaal’ heeft tot doel de handelaars een premie toe te kennen voor hun 
inspanningen die zij doen om online aanwezig te zijn.  
 
 
Artikel 3 : Premie 
 
Binnen de perken van het in de begroting voorziene krediet verleent de stad Wervik een premie ‘lokaal 
en digitaal’.   
 
Deze premie bestaat uit een terugbetaling van de kosten van 50% van het factuurbedrag excl. BTW 
met een maximum van:  
4. €1.000,00 voor handelszaken die investeren in een nieuwe webshop; 
5. €500,00 voor handelszaken die een nieuwe  website lanceren; 
6. €500,00 voor handelszaken die zich laten begeleiden voor hun sociale media-kanalen door 

een professionele dienstverlener. 
 
Reguliere kosten voor een bestaande website of webshop worden niet aanvaard. 

 
 
Artikel 4 : Beperkingen 
  
§1. De dossiers worden behandeld a rato van indiening en tot uitputting van het goedgekeurde 
krediet. De datum waarop het aanvraagformulier wordt ontvangen, geldt als datum van indiening.  
 
Artikel 5: Aanvraagdossier  
 
§ 1. Een aanvraag tot het bekomen van de subsidie dient bezorgd te worden aan de dienst economie 
van de stad Wervik.  
 
§2. De aanvraag dient de volgende documenten te bevatten om ontvankelijk te zijn:  
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1) het behoorlijk ingevulde en door de aanvrager ondertekende aanvraagformulier. Dit 

aanvraagformulier kan bekomen worden bij de dienst economie;  

2) een gedetailleerde omschrijving van uitgevoerde zaken; 

3) een kopie of kopieën van de rechtsgeldige facturen, op naam van de aanvrager. 

 

Artikel  6: Berekening subsidie  
§1. Het feitelijke subsidiebedrag wordt berekend op basis van de voorgelegde en aanvaarde facturen, 
exclusief BTW.   Het betreft facturen gedateerd tussen  
 
§2. Sommige facturen kunnen (gedeeltelijk) geweigerd worden omdat de werkzaamheden waarop ze 
betrekking hebben niet in aanmerking komen. Daarom is het belangrijk dat de aanvrager op de 
facturen aanduidt welke werken in aanmerking komen. Facturen die onduidelijk zijn of waarvan niet af 
te leiden valt over welke werken het precies gaat worden onontvankelijk verklaard  
 
Artikel 7: Geldigheidsduur 
 
§1. Dit reglement treedt in werking op 2 november 2020 is geldig tot en met 31 december 2020.  
 
§2. Geldige aanvragen tot uitbetaling kunnen aanvaard worden tot en met 30 januari 2021  
 
§3. Enkel facturen met een factuurdatum van de periode tussen 2 november 2020 en 31 december 
2020 worden terugbetaald.  
 
Artikel 8: Sancties  
 
§ 1. Het college van burgemeester en schepenen zal de terugvordering van de premie eisen,  
- indien deze toegekend en uitbetaald werd op basis van onjuiste gegevens of valse verklaringen 
afgelegd met het oog op het onrechtmatig genieten van de subsidie  

- indien de wettelijke verplichtingen niet worden nageleefd.  

- wanneer achteraf blijkt dat de subsidie niet aangewend wordt voor het doel waarvoor ze werd 
toegekend.  
 
 

 

16. Toekenning horecabon - goedkeuring. 

Deze zomer werd in het kader van het relanceplan een voorstel opgemaakt om voor elk gezin van 

Wervik een horecabon van 5 euro te voorzien.   Voor de verdeling hiervan werd gedacht aan het 

maandblad Waarheen, dat in alle bussen op ons grondgebied valt. 

 

Tijdens de vergadering van het college van burgemeester en schepenen van 22 juni 2020 werd beslist 

om deze horecabon in het leven te roepen, dit naar aanleiding van de voorstellen die werden 

geformuleerd tijdens de bijeenkomsten van de diverse lokale politieke fracties. 

 

Tijdens de vergadering van het college van burgemeester en schepenen van 12 oktober 2020 werd dit 

initiatief verder verfijnd : 

1. De horecabon heeft een waarde van 5 euro. 

2. De bon wordt voorzien in de Waarheen van januari 2021. 

3. De bon wordt gedrukt op een stevig karton en in het midden van de Waarheen geniet. 

4. Alle horecazaken worden aangeschreven.  Tegen ten laatste 1 december 2020 moeten ze 

laten weten of ze deelnemen.   De lijst van deelnemers komt ook in de Waarheen en op de 

website te staan. 

5. De bon kan ingeruild worden van 1 januari 2021 tot en met eind maart 2021. 

6. Nadien hebben de horecazaken nog één maand de tijd om de bonnen binnen te brengen, 

zodat de stad hen dan kan uitbetalen. 

7. De nodige financiële middelen worden voorzien in het budget 2021 (ACT-162 -0500-00-

61430070); 
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8. Theoretisch zou dit 40.000 euro kunnen kosten (indien alle 8.000 gezinnen van het 

grondgebied hun bon zouden valoriseren).   Er wordt voorgesteld om hiervoor 20.000 euro 

middelen te voorzien. 

 

Ondertussen wordt de horeca getroffen door een tweede sluitingsperiode die gestart is op 19 oktober 

2020 en wellicht nog zal lopen tot en met 13 december 2020. 

 

Daarom wordt nu het volgende voorgesteld  

1. In de Waarheen van januari 2021 een horecabon ten bedrage van 8 euro op te nemen. 

2. Per gezin kan men gebruik maken van maximum één horecabon.   Deze horecabon mag niet 

worden gecombineerd met andere voordelen/kortingen. 

3. Volgende horecazaken krijgen de gelegenheid om hier op in te tekenen : cafés, restaurants, 

tea-rooms/snacks, permanente en publiek toegankelijke café-uitbatingen door een vereniging.   

Zij dienen uiteraard allemaal gelegen te zijn op het grondgebied van de stad Wervik. 

4. Deze horecabons kunnen worden gebruikt in de periode tussen 01 januari 2021 en 30 juni 

2021.  Na 30 juni 2021 hebben de horecazaken nog één maand de tijd om de bonnen binnen 

te brengen, zodat de stad deze dan aan hen kan uitbetalen. 

 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om zich hiermee akkoord te verklaren. 

 

17. Reglement inzake de implementatie van de Wervikbon - aanpassing - goedkeuring. 

De gemeenteraad heeft zich op 5 mei 2020 akkoord verklaard met de implementatie van de 

Wervikbon. 

 

Deze Wervikbon werd ingevoerd om de getroffen ondernemers in onze stad zuurstof te geven in deze 

Coronacrisis en kan worden ingeruild tegen goederen of diensten in de periode tussen 1 september 

2020 en 28 februari 2021. 

 

Aangezien heel wat handelszaken evenwel opnieuw gesloten zijn tijdens deze tweede 

lockdownperiode, normaal gezien zeker al tot 13 december 2020, wordt aan de gemeenteraad 

gevraagd om zich akkoord te verklaren met een aanpassing aan het reglement, in die zin dat de 

inruilperiode verlengd wordt tot en met 30 juni 2021. 

 

 

18. Regionale ruimtelijke energiestrategie en SECAP (Sustainable Energy and Climate Action 

Plan) - goedkeuring. 

Voorafgaand 

1. het Intergouvernementeel Panel voor Klimaatverandering (IPCC) heeft in zijn vijfde 

beoordelingsverslag opnieuw bevestigd dat klimaatverandering een realiteit is en dat menselijke 

activiteiten het klimaat op aarde blijven beïnvloeden; 

2. volgens de bevindingen van het IPCC zijn beperking en aanpassing elkaar aanvullende 

benaderingen ter vermindering van de risico's van de gevolgen van klimaatverandering in 

verschillende tijdschalen; 

3. nationale regeringen zijn in het kader van het Raamverdrag van de Verenigde Naties inzake 

klimaatverandering (UNFCC) een gemeenschappelijke doelstelling overeengekomen om de 

gemiddelde opwarming van de aarde ruim onder 2 °C te houden ten opzichte van de pre-

industriële niveaus; 

4. nationale regeringen zijn in het kader van de Rio+20-Conferentie van de Verenigde Naties een 

reeks duurzame ontwikkelingsdoelen (SDG's) overeengekomen; deze vereisen onder meer dat 

de internationale gemeenschap "de toegang tot betaalbare, betrouwbare, duurzame en moderne 

energie voor iedereen verzekert" (SDG7), dat "steden en woonplaatsen inclusiever, veiliger, 
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veerkrachtiger en duurzamer worden gemaakt" (SDG11) en dat "dringend actie wordt 

ondernomen om klimaatverandering en de gevolgen daarvan te bestrijden" (SDG13); 

5. de Europese Commissie heeft in 2008 het Burgemeestersconvenant en in 2014, als essentiële 

maatregel van de EU-strategie voor aanpassing aan de klimaatverandering (Europese 

Commissie, 2013), het "Mayors Adapt"-initiatief in het leven geroepen om lokale overheden te 

betrekken en te ondersteunen bij de uitvoering van maatregelen met het oog op respectievelijk 

de beperking van en aanpassing aan klimaatverandering; 

6. de EU heeft in oktober 2014 het klimaat- en energiebeleidskader 2030 aangenomen waarin 

nieuwe klimaat- en energiedoelstellingen zijn vastgesteld: interne vermindering van de uitstoot 

van broeikasgassen met ten minste 40 %, ten minste 27 % van de verbruikte energie in de EU uit 

hernieuwbare energiebronnen en een energiebesparing van ten minste 27 %; 

7. Op 12 oktober besliste het CBS om de pistes inzake de windturbines, de warmtekrachtkoppeling 

en zonneboilers voor het zwembad en de nieuwe woonontwikkelingen verder uit te werken. 

Aanleiding en context 

Het klimaat verandert en dat voelen we. Warmterecords sneuvelen, hittegolven volgen elkaar op, 

droogte én regenval worden extremer. Op 18 juni 2019 publiceerde de Europese Commissie haar 

analyse van de nationale energie- en klimaatplannen met het oog op de doelstellingen voor 2030. De 

conclusie? België scoort bijzonder laag en de lat moet veel hoger. 

 

In Zuid-West-Vlaanderen ondertekenden de 13 burgervaders het vernieuwde 

Burgemeestersconvenant. Een CO₂-reductie van 40% tegen 2030 is een stevige uitdaging: ondanks 

diverse inspanningen strandden we in 2017 op een daling van 11,2% ten opzichte van 2005. 

 

Tijd dus voor actie. Naar aanleiding van het engagement dat we als regio zijn aangegaan in het kader 

van het vernieuwde Burgemeestersconvenant werd in het afgelopen jaar, samen met de lokale 

besturen, een regionale actietabel opgemaakt – het SECAP (Sustainable Energy and Climate Action 

Plan). Gelijktijdig organiseerde Leiedal in het voorjaar van 2019 voor iedere stad en gemeente een 

energieworkshop. De resultaten van deze workshops werden gebundeld in de brochure “Een 

ruimtelijke energiestrategie voor Zuid-West-Vlaanderen”. Met deze energiestrategie hebben we 

becijferd hoe de regio de doelstellingen van de Burgemeestersconvenant kan halen, net door kansen 

voor hernieuwbare energie en duurzame warmte in kaart te brengen.  

 

De gelijktijdigheid waarmee de regionale energiestrategie en het SECAP werden opgemaakt, heeft 

ervoor gezorgd dat beide documenten volledig op elkaar werden afgestemd. Waar de regionale 

ruimtelijke energiestrategie echter uitsluitend mitigatie meeneemt, capteert het SECAP ook adaptieve 

maatregelen. Via deze weg bezorgen wij u de definitieve documenten, nl. het SECAP (inclusief 

adhesion form), en de folder en brochure van de energiestrategie.  

Voorstel tot beslissing 

 

Artikel 1 

 

De gemeenteraad verleent goedkeuring aan het “regionaal energie- en klimaatactieplan (SECAP)” dat 

werd opgesteld door Intercommunale Leiedal, door de Europese Commissie aangesteld als 

Territoriaal Coördinator voor het Burgemeestersconvenant. 

 

Artikel 2 

 

De gemeenteraad gaat akkoord met de aanvulling en ondertekening van de adhesion form door de 

burgemeester. Enkel wanneer dit formulier ondertekend wordt, kan het SECAP officieel worden 

ingediend bij de EU, wat voorzien is voor december (mits goedkeuring door alle lokale besturen). 
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Artikel 3 

 

De gemeenteraad verleent goedkeuring aan de brochure en de folder van “Een ruimtelijke 

energiestrategie voor Zuid-West-Vlaanderen”, waarin werd becijferd hoe de regio de doelstellingen 

van het Burgemeestersconvenant kan halen. 

 

Artikel 4 

 

Een afschrift van deze beslissing, net zoals het ondertekende adhesion form, worden overgemaakt 

aan de Intercommunale Leiedal, President Kennedypark 10, 8500 Kortrijk.  

 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd bovenstaande goed te keuren. 

 

 

19. Toekenning van werkingssubsidies aan culturele verenigingen - goedkeuring. 

Op basis van het advies van de cultuurraad wordt aan de gemeenteraad gevraagd om een beslissing 

te nemen inzake de uitbetaling van de toelagen aan de culturele verenigingen gedurende het jaar 

2020. 

 

20. Subsidiereglement houdende de financiële ondersteuning van kinderopvanginitiatieven - 

goedkeuring. 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd m het subsidiereglement houdende de financiële 

ondersteuning van kinderopvanginitiatieven als volgt vast te stellen : 

 

Artikel 1 : 

 

Met ingang van 01 december 2020 wordt door het gemeentebestuur een subsidie verleend aan 

Wervikse kinderopvanginitiatieven ter ondersteuning van hun werking. 

 

Deze subsidie is bestemd voor de aankoop van kinderopvangmateriaal. 

 

Artikel 2 : 

 

Het bedrag van de subsidie bedraagt : 

1. 300 euro per startend kinderopvanginitiatief in jaar x (zijnde het kalenderjaar waarin het 

kinderopvanginitiatief voor het eerst operationeel is) 

2. Vanaf kalenderjaar x + 1 ontvangt elk kinderopvanginitiatief 100 euro per jaar. 

 

Artikel 3: 

 

De kinderopvanginitiatieven moeten aan volgende cumulatieve voorwaarden voldoen : 

1. Gevestigd zijn in Wervik 

2. Beschikken over een attest van toezicht van Kind en Gezin of erkend zijn door Kind en Gezin 

of aangesloten zijn bij een dienst voor opvanggezinnen 

3. Geregistreerd zijn op de gemeentelijke webapplicatie kinderopvang en deze gegevens up to 

date houden 

 

Artikel 4 : 

 

Dir reglement treedt in werking vanaf 01 december 2020. 
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21. Interpellatie ingediend door gemeenteraadslid Bercy Slegers (CD&V) - structurele subsidie 

en steun aan de MUG-Heli vanaf 2020. 

Door gemeenteraadslid Bercy Slegers (CD&V) werd de volgende interpellatie ingediend : 

 

In het schepencollege van 26 oktober 2020 lees ik dat het schepencollege geen financiële steun wil 

geven aan de MUG-Heli. 

 

Nochtans hebben wij dat in 2018 wel gedaan.   Er is toen door de stad een bijdrage betaald aan de 

MUG-Heli van 2.750 euro.  En vanaf 2019 dus niet meer. 

 

Elk jaar worden er minstens 40 levens gered dankzij de MUG-Heli.   Deze MUG-Heli wordt niet 

volledig gesubsidieerd door de FOD Volksgezondheid, zij moeten jaarlijks zelf meer dan 500.000 euro 

verzamelen via bijdragen van de gemeente, via giften etc ……………… 

 

Als we door een kleine bijdrage te leveren van 2.750 euro mensenlevens kunnen redden in eigen 

gemeente, dan is dit zeker en vast de moeite waard.  En als we één iets in deze Corona-periode 

hebben beseft dan is het wel dat we het respect voor onze zorgsector hoog in het vaandel moeten 

dragen.  Voor mij behoort die MUG-Héli ook tot de gezondheidssector die levens kan redden.  

Solidariteit staat hier voorop. 

 

CD&V vraagt dat het schepencollege zijn standpunt herziet én dat er vanaf 2020 jaarlijks een 

financiële bijdrage gestort wordt vanuit de Stad Wervik ter ondersteuning van de MUG-Héli in Brugge, 

zoals dit in 2018 ook gebeurde. 

 

Ik hoop dat we hem nooit nodig hebben, maar als we hiermee levens kunnen redden en iemand van 

onze inwoners erdoor geholpen is dan is een bijdrage van 2.750 euro een minimale inspanning voor 

een Stad als Wervik.  Het mag ook meer zijn natuurlijk. 

 

 

22. Aanvullend agendapunt ingediend door gemeenteraadslid Bercy Slegers (CD&V) - 

intrekken van beslissing tot het plaatsen van parkeersensoren op shop&go-plaatsen. 

Door gemeenteraadslid Bercy Slegers (CD&V) werd het volgend aanvullend agendapunt ingediend : 

 

Beste,  

 

In de gemeenteraad van 8 september 2020 hebben we op punt 7 (Gemeentelijk belastingreglement 

op het parkeren van motorvoertuigen op de openbare weg of op de plaatsen gelijkgesteld aan de 

openbare weg ((periode van 1 januari 2021 tot en met 31 december 2024) - goedkeuring.) als CD&V 

duidelijk gemaakt dat wij het investeren in Parkeersensoren in Wervik en Geluwe geen prioriteit vinden 

in onze Stad en overkill vinden in onze Stad. 

1. Memorie van Toelichting bij dat agendapunt van 8 sept 2020 :  

“Alle bestaande shop & go-plaatsen worden uitgerust met een sensor. Dus controle door middel 

van de blauwe schijft vervalt. Hierdoor zullen de signalisatieborden moeten aangepast worden. 

Tevens wordt voor iedere shop & go-plaats een onderbord voorzien van 30 minuten + onderbord 

met de dagen en uren waarop de 30 minuten controle van toepassing is.” 

 

De kostprijs van de installatie van die sensoren blijkt in de beslissing van het CBS van 26 oktober 

2020 veel kostelijker uit te vallen dan oorspronkelijk geraamd in het dossier van 8 september 2020.   

2. Raming in dossier van GR van 8 sept 2020 – als antwoord op mijn vraag naar bijkomende info 

een e-mail van Schepen Bart Pynket met volgende info :  

https://cobra.wervik.be/Cevi/Cobra/AtHome/DetailAgendapunt/33189
https://cobra.wervik.be/Cevi/Cobra/AtHome/DetailAgendapunt/33189
https://cobra.wervik.be/Cevi/Cobra/AtHome/DetailAgendapunt/33189
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“ Er is voor 2020 een budget voorzien van €30.000  onder ACT 14 Actualisering van de 

reglementering en procedures inzake parkeren en inname openbaar domein / AP-10.   

We zorgen voor aantrekkelijke en leefbare kernen / Sensoren op de parkeerstroken. 

De sensoren hebben een gemiddelde levensduur van 5 tot 7 jaar, nadien moeten deze gewoon 

vervangen worden. 

De kost wordt geraamd op €200 per parkeerplaats.  Vorige week maandag is er een rondgang 

geweest in Wervik/Geluwe om alles te inventariseren en te kijken wat er technisch nodig is om 

alles mogelijk te maken. De offerte moet nog worden overgemaakt. Deze zal na ontvangst voor 

goedkeuring worden voorgelegd aan het CBS.” 

3. Offerte in het CBS van 19 oktober 2020 is blijkbaar een bestelling die gebeurt via een 

bestaande raamovereenkomst van de Stad Kortrijk met firma Geosparc. 

Zie notule van CBS als bijlage. 

Kort samengevat met de cijfers uit de mail van september en notule van CBS van oktober, is de 

kostprijs voor de installatie van een sensor per parkeerplaats in 1 maand gestegen van: 

200 € per parkingplaats in september 2020 – zie mail 

1653 € per parkingplaats voor optie 1 offerte oktober 2020 – zie notule 

2126,05 € per parkingplaats optie 2 (excl BTW en incl werken) – zie notule  

 

 

In september was er sprake van een maximaal budget van 30.000 € dat in de begroting hiervoor werd 

voorzien.  Dit ging ruimschoots voldoende zijn.  In het college een maand later lezen we plots totaal 

andere cijfers.  Het zal meer dan 84.000€ kosten zonder de jaarlijkse onderhoudskost van een kleine 

1.000 €.  Het budget van 30.000 € wordt opgetrokken naar 84.000 €.  Een budgetwijziging van + 

50.000 € dient te gebeuren. 

Beste bestuurders van de Stad Wervik, we zijn hier Gent of Kortrijk niet, in ons mooi stadje Wervik 

kunnen we deze 80.000€ nuttiger gebruiken ipv het te investeren in parkeersensoren.   

Dit is overkill.  Liever ons geld investeren in een aantrekkelijke én gezellige stad in plaats van in 

parkeersensoren. 

 

Daarom vragen wij te besluiten:  

 

Artikel 1  

Geen parkeersensoren-systeem dat 84.000 euro zal kosten aan de belastingbetaler te installeren in 

onze Stad Wervik.  

 

Artikel 2  

Te vertrouwen in de handhaving van de blauwe zone en shop&go plaatsen door de parkeer-

vaststellers van PARKO die vanaf 1 januari 2021 gaan sensibiliseren en indien nodig beboeten. 

 

 

 

Bercy Slegers 

Gemeenteraadslid 

 

 

23. Aanvullend agendapunt ingediend door gemeenteraadslid Bercy Slegers (CD&V) - 

voorleggen definitief ontwerp Steenakker aan de inwoners. 

Door gemeenteraadslid Bercy Slegers (CD&V) werd het volgend aanvullend agendapunt ingediend : 

Beste, 

We hebben er al veel over gediscussieerd in de gemeenteraad en de visie van CD&V over de 

heraanleg Steenakker is onderhand duidelijk.  CD&V wil een multifunctioneel plein dat groen wordt 
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aangelegd maar waar parkeren mogelijk blijft voor minimum 50-tal parkings overdag, via paaltjes kan 

het plein afgesloten worden om te gebruiken als eventplein als het nodig is.   

Overdag is er heel veel verkeer die op- en af rijdt op Steenakker om een boodschap te doen bij de 

kruidenier, bij de bank om naar de kapper te gaan of om naar andere handelszaken te gaan.  

Dit schepencollege ging midden 2019 ikv de opmaak van de meerjarenplanning met zeer vage 

plannen rond de heraanleg van Steenakker naar de inwoners.  Het aantal parkingplaatsen stond nog 

niet exact vast, een ontwerp was er nog niet.  Ondertussen zijn we 1,5 jaar verder en is het definitief 

ontwerp al een heel eindje klaar, dit kwam o.a. in een finale fase in het CBS een eerste keer in 

december 2019 en vervolgens in maart 2020. 

Ondanks onze herhaalde vraag van CD&V tot terugkoppeling naar de inwoners van het definitieve 

ontwerp blijft het wachten.  Het is wachten op het nakomen van de vele beloftes van inspraak en 

participatie in zo’n belangrijk dossier als de heraanleg van het Steenakker.   

Daarom vragen wij volgende zaken door de gemeenteraad goed te keuren :   

Artikel 1  

De Stad Wervik zal voor het einde van het jaar nog een informatie- en inspraakmomenten organiseren 

over het definitieve ontwerp van de heraanleg van Steenakker. 

Artikel 2  

Door Corona is fysische niet mogelijk en niet wenselijk.  Maar alle digitale middelen worden ingezet 

om de inspraak van de inwoners te voorzien op dit definitieve ontwerp. De inwoners kunnen feedback 

geven op een digitale manier. 

Artikel 3  

De bouwaanvraag wordt niet ingediend tot na de informatievergadering én ook het de aanbesteding 

van de heraanleg van Steenakker zal pas gebeuren nadat de inspraak en participatie is gebeurd. 

Bercy Slegers 

Gemeenteraadslid 

 

 

24. Interpellatie ingediend door gemeenteraadslid Els Scheirlynck (CD&V) - volkstuinpark 

Geluwe - stand van zaken. 

Door gemeenteraadslid Els Scheirlynck (CD&V) werd de volgende interpellatie ingediend : 

 

Op de gemeenteraad van 9 juni stelde ik de vraag of er een volkstuinpark in Geluwe gerealiseerd zal 

worden. 

Graag had ik wat meer info gekregen over de stand van zaken.  Hoe ver staan we met dit project ? 

Alvast bedankt om dit mee te nemen. 

 

 

25. Interpellatie ingediend door gemeenteraadslid Hendrik Ingelbeen (CD&V) - besteding 

Vlaamse middelen voor ondersteuning van de verenigingen. 

Door gemeenteraadslid Hendrik Ingelbeen (CD&V) werd de volgende interpellatie ingediend : 

 

Graag had ik volgende interpellatie toegevoegd aan de agenda van de gemeenteraad van 24 

november 2020 : 

 

“besteding Vlaamse middelen voor ondersteuning van de verenigingen” 

 

Naar aanleiding van de corona-crisis besliste de Vlaamse Regering om 87,3 mio euro ter beschikking 

te stellen van de steden en gemeenten.  Met deze middelen kunnen steden en gemeenten de 

sectoren cultuur, jeugd en sport ondersteunen. 

De stad Wervik kreeg +/- 225.000 euro toebedeeld.  Graag krijgen we een update over hoe dit bedrag 

zal worden verdeeld over de verenigingen. 
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26. Interpellatie ingediend door gemeenteraadslid Hendrik Ingelbeen (CD&V) - bouw 

gemeenschapscentrum Geluwe - opvolging. 

Door gemeenteraadslid Hendrik Ingelbeen (CD&V) werd de volgende interpellatie ingediend : 

 

Graag ik volgende interpellatie toegevoegd aan de agenda van de gemeenteraad van 24 november 

2020 : 

 

“Bouw gemeenschapscentrum Geluwe – opvolging” 

 

De werken voor de ruwbouw van het gemeenschapscentrum in de Wervikstraat in Geluwe werden 

gegund aan de firma Himpe uit Loppem. 

 

Het project heeft een moeilijke aanloop gekend, maar we zijn blij dat er dan toch nog dit jaar kan 

gestart worden. 

 

Een probleem was de kostprijs die serieus was onderschat en telkens hoger opliep.  Nu we in 

ontwikkelingsfase zijn gegaan, blijft dit probleem zich verder zetten en zitten we voor de 

ruwbouwwerken nog eens 452.000 euro boven de geraamde prijs. 

 

Gelieve ons meer toelichting te willen geven over de stand van zaken. 

 

 

27. Aanvullend agendapunt ingediend door gemeenteraadslid Hendrik Ingelbeen (CD&V) - 

Ontwikkeling binnengebied Geluwe - oprichting begeleidingscommissie - goedkeuring. 

Door gemeenteraadslid Hendrik Ingelbeen (CD&V) werd het volgend aanvullend agendapunt 

ingediend : 

 

Ontwikkeling binnengebied Geluwe – oprichting begeleidingscommissie – goedkeuring 

 

In het centrum van Geluwe ligt een groot stuk bebouwbare grond.  Het gaat om het gebied tussen de 

Beselarestraat, Derde Lansiersstraat, Kanterstraat en de Reutelbeek-Geluwebeek.  Dit gebied omvat 

o.a. ook de site van de school in de Beselarestraat. 

 

Op grond van de volgende overwegingen : 

 

Gelet op de inrichtingsstudie Geluwe die de intercommunale Leiedal heeft opgemaakt in opdracht van 

stad Wervik; 

 

Gelet op het principieel akkoord om de jongensschool aan Leiedal te verkopen zoals beslist op de 

gemeenteraad van 6 oktober 2020; 

 

Gelet op de erfgoedwaarde van de site, die beeldbepalend is voor het centrum van Geluwe; 

 

Gelet op de vele ontwikkelingsmogelijkheden die de site heeft als ontmoetingsruimte, speel- en 

ontspanningsruimte, groene ruimte, ruimt om te ondernemen of te wonen; 

 

Gelet op de bijkomende woongebieden die er volgens het inrichtingsplan kunnen gerealiseerd 

worden; 
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Gelet op de grote impact die deze ontwikkelingen zullen hebben op de omgeving, en niet in het minst 

op de verkeersdruk; 

 

BESLUIT : 

 

Artikel 1 : 

 

Het college de opdracht te geven om een begeleidingscommissie samen te stellen. 

 

Artikel 2 : 

 

De begeleidingscommissie te informeren en te raadplegen over de ontwikkeling van de site van de 

school en het aansluitend project van de private ontwikkelaar. 

 

 

28. Vragen, antwoorden en mededelingen. 

Vraag ingediend door gemeenteraadslid Belinda Beauprez (N-VA) – stand van zaken gebouw 

naast stadhuis “Villa Roma” 

 

Graag had ik gepolst naar de stand van zaken gebouw naast stadhuis “Villa” Roma. 

 

Het gebouw naast het stadhuis werd reeds geruime tijd geleden aangekocht, in eerste instantie om te 

dienen als doorgangswinkel (idee afgevoerd), later werd de mogelijkheid om het stadhuis uit te 

breiden overwogen (afgevoerd)- om uiteindelijk te resulteren om een stadstuin te creëren. 

 

Los van de verschillende tussenkomsten van raadsleden in verband met opkuis en slordige indruk van 

het gebouw wil ik nu toch polsen naar de huidige aanpak. 

 

1. Het bordje van de makelaar, verkocht, Te laat hangt nog altijd aan het gebouw.  Iedereen zou 

dit zo lang moeten laten hangen dan zal men de indruk krijgen dat Wervik in de uitverkoop 

staat. 

2. Hekkens staan er nog altijd, en zijn zelfs bi storm gevaarlijk en naast het stadhuis geen zicht. 

3. Ik heb vastgesteld dat onlangs dakwerken werden uitgevoerd ???  Wat is nu de bedoeling ?  

Is er een dossier afbraak in de maak, dit zou toch lang moeten in orden zijn ??? 

Indien je gaat afbreken waarom dan nog dakwerken uitvoeren ? 

Hoeveel hebben de dakwerken gekost ? 

Is er planmatig een probleem om de stadstuin aan te leggen, zo ja werden de plannen 

onvoldoende doornomen bij het opmaken van jullie plannen. 

Ik kan mij niet van de indruk ontdoen dat dit een stuntelige en zeker geen voorbeeldfunctie is 

om bouwprojecten aan te pakken.   Graag bovenstaande vragen te beantwoorden en een 

duidelijke visie en plan van aanpak naar voor te brengen tijdens de gemeenteraad; 

 

Vraag ingediend door gemeenteraadslid Belinda Beauprez (N-VA) – verkeersveiligheid 

Kruiseke, zwaar vrachtverkeer en snelheid 

 

Ik werd onlangs aangesproken door inwoners van Kruiseke dat in het verleden controles werden 

uitgevoerd o.a. door de toen dienstdoende wijkagent, de wijkagent zou nu met pensioen zijn, ik vraag 

mij af of er nu nog voldoende handhaving is omdat men merkt dat er terug meer en meer zwaar 

verkeer door het centrum van Kruiseke raast. 

 

Kunt u mij antwoorden op welke manier u de handhaving 
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1. Doorrijden zwaar vervoer 

2. Snelheid 

 

Gaat toepassen of toepast. 

 

Vraag ingediend door gemeenteraadslid Tom Durnez (CD&V) – zebrapadlichtjes 

 

Ondertussen hebben we allemaal al kunnen kennis maken me de nieuwe zebrapadlichtjes in onze 

stad.  Het moet gezegd, ze doen hun werk, ze leggen een veilig accent bij de oversteekplaatsen.  Het 

is op zich jammer dat dit op de gewestwegen niet kan, want dit zijn meestal ook vrij drukke essentiële 

oversteekplaatsen.   Als het gewest andere opties weerhoudt, dan kan dit ook goed zijn, hopelijk 

hebben ze een even groot effect. 

 

1. Ik las dat dit project deels ondersteund wed met gelden van Vlaanderen.   Welk bedrag 

hebben wij zelf moeten ophoesten voor deze 100 ledlkampjes (25 x 4) 

2. Wat is de autonomie van deze lampjes.  Blijven zij heel de nacht werken ? 

3. Wat is de voorziene levensduur van deze lampjes (in normale omstandigheden) 

4. Zijn er reeds ideeën of plannen om nog meer zebrapaden te voorzien van deze soort lichtjes, 

al dan niet gesubsidieerd ?  Zo ja, kunt u ons een overzicht geven, zo neen waarom (nog) 

niet. 

 

Dank u wel voor de antwoorden. 

 

Vraag ingediend door gemeenteraadslid Sanne Vantomme (N-VA) – aanleg poel stadsdomein 

Oosthove 

 

Een aantal dagen geleden werd op het stadsdomein Oosthove in het kader van een burgerinitiatief de 

poel en zijn omgeving heraangelegd. 

 

Heel wat aarde werd er afgegraven tot onder het waterpeil van de Leie. 

 

Gezien de site ligt in de rode zone werd er waarschijnlijk archeologisch onderzoek gebeurd. 

 

Het inplannen van dit burgerinitiatief legt ook een hypotheek op de organisatie van het jaarlijks Old-

timertreffen tijdens de zomerkermis. 

 

1. Zijn er noemenswaardige zaken aangetroffen tijdens het onderzoek ? 

2. Is er overleg geweest met de Wervikse oldtimervereniging ? 

3. De poel werd serieus vergroot en verdiept, komt er een omheining rond, wetende dat er op 

het stadsdomein vele kinderen spelen op de terreinen ? 

 

Vraag ingediend door gemeenteraadslid Sanne Vantomme (N-VA) – fietsnietjes 

 

Er zijn sedert een aantal weken fietsnietjes in het straatbeeld verschenen. 

 

Dit in overleg met de handelaren konden we lezen in een dagkrant. 

 

Wij vinden fietsnietjes nuttig als die goed ingeplant worden. 

 

We vinden het jammer dat er opnieuw parkeerplaatsen moeten sneuvelen voor het stallen van fietsen.   

We weten evenwel dat de nietjes geïmplementeerd moesten worden op een parkeerplaats om 

subsidies binnen te rijven. 
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1. Wat is de visie van het stadsbestuur om die te integreren in het straatbeeld ? 

2. Waar kunnen we de verslagen terugvinden dat er overleg is geweest met de handelaren. 

3. Waarom werd de mobiliteitscommissie niet bevraagd ? 

4. Als er overleg is geweest met de handelaren waarom heeft er een handelaar geweigerd om 

deze nietjes te implementeren voor zijn deur ?  Dan hebben jullie ze maar ernaast geplaatst 

aan de gevel van een gesloten bankkantoor. 

5. Ik nam contact op met een UNIZO-lid en ook die belangengroep werd niet bevraagd. 

 

 

GESLOTEN ZITTING 

29. Aanstelling vaststellende ambtenaren voor vaststellen van inbreuken op de algemene 

politieverordening - goedkeuring. 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om vijf personeelsleden aan te stellen als vaststeller van 

inbreuken welke aanleiding kunnen geven tot het opleggen van een gemeentelijke administratieve 

sancfie. 

 

Deze aanstellingen als vaststellers van inbreuken welke aanleiding kunnen geven tot het opleggen 

van een gemeentelijke administratieve sanctie gebeuren met ingang van 01 januari 2021 en gelden tot 

herroeping. 

 

 

30. Gemeentelijke administratieve sancties - aanstelling van personeelsleden van de 

interlokale vereniging parkeren regio Kortrijk tot vaststellers van inbreuken die aanleiding 

kunnen geven tot de oplegging van een gemeentelijke administratieve sanctie. 

In navolging van de gemeenteraadsbeslissing tot samenwerkingsovereenkomst voor toetreding tot het 

“GAS-team Kortrijk” die werd goedgekeurd door de gemeenteraad dd. 6/10/2020, moet er ook een 

aanstellingsbesluit worden goedgekeurd van de personen die gemachtigd zijn tot vaststelling van 

inbreuken die aanleiding kunnen geven tot de oplegging van een gemeentelijke administratieve 

sanctie, in het bijzonder GAS 4 stilstaan en parkeren.  

 

Het voorgelegde aanstellingsbesluit bevat een opsomming van de personeelsleden die voldoen aan 

de bij wet opgelegd kwalificatie om dit te kunnen doen. 

 

 

 

31. Aanstelling sanctionerende ambtenaren GAS-team Kortrijk, uitsluitend voor  de 

verwerking van GAS 4 (stilstaan en parkeren) in uitvoering van de interlokale vereniging 

parkeren regio Kortrijk. 

Stad Wervik start op 1/1/2021 een handhavingsverhaal met Parko voor de blauwe zone en GAS 4 

stilstaan en parkeren. Aangezien de verwerking van de vaststellingen GAS 4 door Parko onlosmakelijk 

verbonden is met het GAS-team Kortrijk, moeten de sanctionerende ambtenaren die deel uitmaken 

van het GAS-team Kortrijk, door de gemeenteraad van Wervik aangesteld worden om de vaststelling 

GAS 4 te kunnen verwerken. 

 

Het voorgelegde aanstellingsbesluit bevat een opsomming van de personeelsleden die voldoen aan 

de bij wet opgelegde kwalificaties om dit te kunnen doen. 

 

 


